

8天7晚 厦门+江西

泉州+福州+武夷山+望仙谷

团编号
HH/CXJ/26


独家体验

- 全程4*星级酒店住宿
- 安排穿汉服体验
- 特别安排网红打卡景点
- 最火爆的网红夜景-望仙谷
- 高铁返回厦门

风味餐

- 中式合菜 · 闽南风味 · 福州风味 · 农家蒸菜
- 岚谷熏鹅 · 上饶风味 · 烤肉火锅自助餐

第一天 出发 > 厦门

机上用餐

- 集聚于国际机场，乘搭客机飞往厦门。
- 抵达后，入住酒店休息。
- 夜宿于厦门美丽华酒店或同级。

第二天 厦门 > 泉州 (1.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 早餐后，游览海上花园**鼓浪屿** - 漫步万国建筑博览、龙头路商业街、最美转角。
- 下午前往世界遗产之地**泉州**，游览闽南红砖古厝群**五店市传统街区**，晚餐后可自由逛**阳光夜市**。
- 夜宿于晋江帝豪酒店或同级。

第三天 泉州 > 莆田 (1.5小时) > 福州 (1.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 网红打卡点**蟠埔村**(可自费体验簪花围40/人起)、千年古刹**开元寺**、泉州古城的标志**东西塔**、最有烟火气的**西街**、**小西埕**，登观景平台俯瞰古城；再前往**莆田**逛**兴化府老街**，后续往**福州**。
- 夜宿于福州智选假日酒店或同级。

第四天 福州 > 武夷山 (4小时)

早餐, 晚餐

- 打卡新晋网红地**烟台山历史街区**，漫步有“中国城市里坊制度活化石”美称的**三坊七巷**，**南后街**。
- 午餐逛街**自理鱼丸肉燕**，后乘巴士前往世界自然与文化双遗产之地**武夷山**。
- 夜宿于武夷山国贸酒店或同级。

推荐自费项目

- 武夷山《印象大红袍》山水实景演出 RMB240/人

需符合条款与条款

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知的情况之下，散社保留删改行程内容的权力，恕不预选通知。*图片仅供参考。

第五天 武夷山 > 葛仙村 (1.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 上午搭乘竹筏漂流中国最美的溪流~**九曲溪竹筏漂流**(排工小费20/人敬请自理)。
- 上岸后游览**武夷宫**、自由活动及购物于仿宋古街及农家品茶。
- 下午前往神仙居住的地方~**葛仙村**。抵达后，穿上**汉服**体验逛**仙街**、**美食街**。
- 欣赏景区**篝火晚会**及**水幕电影**。
- 夜宿于葛仙村枕山宿或同级。

第六天 葛仙村 > 望仙谷 (2小时) > 上饶 (1小时)

早餐, 午餐

- 早餐后，游览**葛仙山**(含上下缆车)。该山相传因东汉**葛玄**在此山修道成仙而得名。
- 续前往山谷中的仙侠世界及当地最火爆的**网红夜景**~**望仙谷**，并于景区内欣赏景区**美轮美奂**的**夜景**。
- 夜宿于上饶维也纳国际酒店或同级。

第七天 上饶 > 厦门 (3.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 今天乘高铁返回厦门(参考车次G5023 0936/1251，行李由巴士送回厦门)。
- 抵达后车游**黄金海岸环岛路**、远眺**金门岛**、外观**世茂双子塔**，曾厝**文创渔村**。
- 夜宿于厦门**灵玲酒店**或同级。

第八天 厦门 > 槟城

早餐, 机上用餐

- 早上自由活动至集合时间送往机场飞返家园。

旅程路线



特别安排



特别景点



团费

出发日期

8D7N XIAMEN+JIANGXI

(QUANZHOU+FUZHOU+MT. WUYI+WANGXIAN VALLEY)

TOUR CODE
HH/CXJ/26


EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Hand-picked 4 star Hotel
- Special Arrange Hanfu Wearing
- Special arrange Instagram check in point
- The most popular night view of the Instagram check in - Wangxian Valley
- High-speed train back to Xiamen

CUISINE

- Chinese mixed dishes • Southern Fujian style
- Fuzhou style • Smoked goose from Langu
- Steamed dishes from farmhouses
- Shangrao style • Barbecue hot pot buffet

DAY 1 DEPARTURE > XIAMEN

MOB

- Assemble at the airport for your departure flight to **Xiamen**.
- Upon arrival, check in hotel for rest. Overnight at Xiamen Miramar Hotel or similar.

DAY 2 XIAMEN > QUANZHOU (1.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- After breakfast, visit **Gulangyu Island**, the "Garden on the Sea" - stroll through the architectural wonders of the world, **Longtou Road commercial street**, and the most beautiful corner.
- In the afternoon, we will travel to **Quanzhou**, a World Heritage Site, and visit the **Wudianshi Traditional Street**, a cluster of ancient red brick houses in southern Fujian.
- After dinner, you are free to explore the **Sunshine Night Market**.
- Overnight stay at Jinjiang Emperor Hotel or similar.

DAY 3 QUANZHOU > PUTIAN (1.5 HOURS) > FUZHOU (1.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- Visit popular photo spots like **Xunpu Village** (optional, around RMB40/person for the hairpin-wearing experience).
- The ancient **Kaiyuan Temple**, the iconic **East and West Pagodas of Quanzhou Ancient City**, the vibrant **West Street**, and **Xiaoxicheng**, with panoramic views of the ancient city from the viewing platform.
- Continue travel to **Putian** to explore **Xinghuafu Old Street** before continuing to **Fuzhou**.
- Overnight at Holiday Inn Express Fuzhou or similar.

RECOMMENDED OPTIONAL TOUR

- Wuyi Mountain Impression Dahongpao Landscape Live Performance RMB240/person

TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

DAY 4 FUZHOU > MOUNT WUYI (4 HOURS)

Breakfast, Dinner

- Visit the newly popular **Yantaishan Historical District**, strolling through **Sanfang Qixiang** (Three Lanes and Seven Alleys) and Nanhou Street, known as a "living fossil of China's urban neighborhood system."
- Enjoy a leisurely lunch of fish balls and meat dumplings (**at your own expense**), then take a bus to **Wuyishan**, a UNESCO World Natural and Cultural Heritage site.
- Overnight at Wuyishan International Trade Hotel or similar.

DAY 5 MOUNT WUYI > GEXIAN VILLAGE (1.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- In the morning, enjoy a bamboo raft ride on the Nine Bend Stream, one of China's most beautiful streams (**raftman's tip of 20 RMB/person is at your own expense**).
- Continue visit **Wuyi Palace**, enjoy free time for shopping in the Song Dynasty-style ancient street, and sample tea at a local farmhouse.
- In the afternoon, head to **Gexian Village**, a place where immortals reside. Upon arrival, dress in Hanfu (traditional Han clothing) and experience strolling through the Fairy Street and food street. Mountain. This palace was one of the top 6 famous Taoist temples in the Song dynasty and the generations of emperors worshipped the respectable Wuyijun in this palace.
- Free shopping at **Song Street**.
- Overnight at Mount Wuyi Bernard Hotel or similar.

DAY 6 GEXIAN VILLAGE > WANGXIAN VALLEY (2 HOURS) > SHANGRAO (1 HOUR)

Breakfast, Lunch

- After breakfast, visit **Gexian Mountain** (including cable car). It is said that the mountain got its name because Ge Xuan, a Taoist monk in the Eastern Han Dynasty, became an immortal in this mountain.
- Continue to the fairy world in the valley and the most popular night view in the area - **Wangxian Valley** and enjoy the beautiful night view of the scenic area in the scenic area.
- Overnight at YongAn Wan Jia International or similar.

DAY 7 SHANGRAO > XIAMEN (3.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- Take the **high-speed train** back to **Xiamen** today (reference train number G5023 0936/1251; luggage will be transported back to Xiamen by bus).
- Upon arrival, enjoy a scenic drive along the **Golden Coast Ring Road**, with views of **Kinmen Island**, and the exterior of the **Shimao Twin Towers**. Visit **Zengcuo'an Cultural and Creative Fishing Village**.
- Overnight at Xiamen Ling Ling Hotel or similar.

DAY 8 XIAMEN > HOME

Breakfast, MOB

- After breakfast, proceed to airport for your departure flight back to sweet home.



TOUR FEES

DEPARTURE DATE